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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 12. april 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 340 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Bjarne Laustsen (S)

Spørgsmål 340:

”Ministeren bedes oplyse, hvornår Anima har modtaget billedmaterialet fra de 27 
pelsdyrfarme fra de svenske aktivister, og hvornår dette er overrakt til DR”

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, der oplyser følgende: 

”Fødevarestyrelsen er ikke bekendt med, hvornår Anima har modtaget billedmaterialet,
eller hvornår dette er overrakt til DR.”
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